
Zápis a usnesení 
 

z 25. jednání Komise urbanistiky a dopravy (KUaD) dne 29.12. 2016 
 
 

 
Termín jednání: 29.12.2016 v 1600 hodin 
Místo:   MěÚ – malá zasedací místnost 
 
Prezence:  
Členové komise:  Ing. Tomáš Prinz, Ing. Zdeněk Třešňák, Ing. arch. M. Míka , Ing. Luděk 

Bartoš, Ing. arch. Zdeněk Franta, Miloš Hurajčík 
 (přítomno 6, omluveni 1, neomluven 0) 
Tajemník komise: Ing. Petr Řezník - omluven  

Hosté:   Ing. arch. Vojtěch Franta, místostarosta  
 
 
Program: 
 
1. Projednání žádosti o pomoc při řešení dopravní situace v ulici Na Voře dole, resp. Na Voře 
nahoře - Ing. Ledvina 
2. Sociologický průzkum ohledně potřeb obyvatel směrem k Městskému úřadu  

3. Rekonstrukce domu Chopin - vyjádření ke studii 
 
Ad 1)  

Na základě podnětu obyvatel ulic Na Voře dole a Na Voře nahoře a na základě opakované 
místní prohlídky proběhla diskuse na komisi. Doporučením je opravit stávající poškozené 
značení (proti průjezdu vozidel nákladní dopravy je dostatečné) a zvýšit dohled policie. 
Doporučujeme rovněž připravovanou investici vybudování chodníku prodloužit k areálu MŠ 
Vora. 
Usnesení KUaD č.82 /2016 

Komise doporučuje Radě města přijmout následující usnesení:  
Odbor IaD zajistí doplnění chybějícího značení a revizi stávajícího dopravního značení v celé 
oblasti Na Voře.  
 
Ad 2)  

Usnesení KUaD č.83 /2016 

Na základě předchozího usnesení komise UaD č. 55/2016 ze dne 31.3.2016 a č. 70/2016 ze 
dne 28.7.2016 doporučuje komise UaD Radě města přijmout usnesení v následujícím znění: 
Rada města ukládá odboru IaD zajistit nezávislý sociologický průzkum (na reprezentativním 
vzorku obyvatel) ohledně potřeb obyvatel směrem k Městskému úřadu Mariánské Lázně mezi 
obyvateli města a obyvateli v rozsahu působnosti ORP. Jedna z otázek by měla znít 
následovně: 
Jakou z těchto variant byste uvítali?  
1) rekonstrukce stávajícího městského úřadu 
2) výstavba nového městského úřadu v jiné lokalitě 

3) přesunutí často navštěvovaných odborů do jiné lokality 
4) nevím 
Průzkum musí rovněž zjistit postavení této otázky v hierarchii hodnot obyvatel. 



 

Ad 3)  

Na příští komisi bude projednání s projektantem a se všemi, kteří se podíleli na zadání. 
Mezitím doporučuje komise projektantovi ke zvážení: 
1. Parter zpřístupnit více veřejnosti 
2. Přehodnotit účelnost ubytování (směrem ke sdíleným kancelářím, ateliérům apod.) 
3. Doplnění průchodu mezi budovami A a B 
4. Komunitní klub seniorů změnit na komunitní klub 
 
 
 
Předseda komise Ing. Prinz, jednání se souhlasem všech přítomných ukončil v 18:30 hod. 
 
Zapsal dne 29.12.2016 Ing. Prinz  
 
Zápis schválil předseda komise Ing. Prinz dne 12.1.2017. 
 
 


